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Welke vestiging de volgende wordt, weet Matthieu Moons niet precies te vertellen. Dat kan Venlo worden of
Den Hoorn. "Afhankelijk van de procedures. Maar we zijn intussen ook met veel andere interessante
locaties bezig."
Een aanwezige expansiemanager van Bauhaus' internationale hoofdkantoor rept van één Bauhaus per jaar.
'Wishfull thinking'? "Ja, zo langzaam als het hier gaat, gaat het nergens in Europa. In Duitsland kennen wij
bijvoorbeeld geen Raad van State. Eigenlijk onvoorstelbaar dat hier mensen bezwaar kunnen maken die
helemaal niet in de buurt betrokken zijn."

Saillant detail: het grondstuk in Venlo was als eerste aangekocht, maar intussen is de vestiging in Groningen al
een half jaar open en werd de eerste paal in Hengelo dus geslagen op 8 juni.

Marc Nelissen
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